
Spørgsmål vi skal tage op med Vierenfeldt.

⦁ Eventuelle rettelser på tegningerne af veje, bl.a. let opkørsel for barnevogne og 

kørestole ved hjørner.

⦁ Hvordan se SPVI på mulighederne for igangsættelse af arbejdet enten i sin helhed 

eller som et delarbejde, bl.a. m.h.t. Hansted Skoles renovering.

⦁ Er det realistisk at udsende udbud i foråret 2022?

⦁ Hvis ja, kan man bede om:                                                                                                                                         

a) Tilbud på hele området

b)         Tilbud på delområde der ikke vil kolidere med Skolens arbejde? ( Her f.x.Ma-

Ba (til trekant) –        Ny (Til kryds ved rø.) – Na (til kryds ved NY))          

        5)    Tilsyn med udførelsen af arbejdet, medens det pågår?

         6)    Manglende kodemålinger i rotunderne.

Hvis I har flere punkter, så må det meget gerne meldes ud, så vi kan få afklaret alle usikre 

punkter.

Skal vi anmode om et fysisk møde?

Hvis ja, kan vi nedbringe udgiften ved at tilbyde at vi kommer til dem, så der ikke skal 

faktureres transporttid? 
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